
Dagordning Triangelns IK:s 79:e Årsmöte 2025-03-31 
 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
  
§ 2 Val av mötesfunktionärer 
  
 a) Mötesordförande  
 b) Sekreterare   
 c) Justerare   
 
§ 3 Årsmötets behöriga utlysning  
  
§ 4 Godkännande av dagordningen 
  
§ 5 Verksamhetsberättelser och Bokslut 
  
§ 6 Revisorns berättelse 
  
§ 7 Fråga om ansvarsfrihet 
   
§ 8 Val av ordförande för 2025   

 
_________________________________ 1 år 

  
§ 9 Val av huvudstyrelse 2025 
  

Johan Lindeberg kvar 1 år   
 Björn Arvhult  kvar 1 år     
  

Ledamot   _______________ omval 2 år    
 Ledamot   _______________  nyval 2 år 

Ledamot   _______________ nyval 2 år   
      
  
§ 10  Val av ordinarie revisor 1 år 
       
§ 11 Val av valberedning     
 
§ 12 Val av Firmatecknare   
  
§ 13 Medlemsavgift 2026  
        
§ 14 Motioner – Revidering av stadgar 
    
§ 15 Mötets avslutande 


